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6.	ÅRSMELDING	2015	
	

Stiftelsesmøte	
Stiftelsesmøte	ble	avholdt	fredag	3.	april	på	kl.	1100-1300	på	Tunhovd	Skole.	Innkalling	
ble	sendt	til	alle	tomte-	og	hytteeiere	i	Buvassbrenna	hyttegrend.	Det	var	godt	oppmøte,	
og	lillesalen	på	Tunhovd	Skole	var	fullsatt.		
	
I	2015	ble	det	registrert	20	betalende	medlemmer	av	foreningen	og	hittil	i	2016	er	det	
registrert	21	betalende	medlemmer	som	derved	har	stemmerett	på	årsmøtet.		
	

Styret	
Styret	har	hatt		5	styremøter	i	løpet	av	perioden.	Styremøtene	ble	avholdt	i	Oslo	på	NGI	
(Norges	Geotekniske	Instiutt)	Sognsveien	72	Oslo.	Etter	styremøtene	er	det	lagt	ut	info	
på	foreningens	hjemmesider.	
	
Styresammensetning	for	perioden:	
	

Styreleder:	Roy	Bredesen,	rb@cbk.no,	mobil:	90072200	
Nestleder:	Knut-Erik	Nygaard,	k.e.n@online.no,	mobil:	91646484	
Kasserer:	Andrea	Kleiv,	andrea_kleiv@yahoo.com.au,	mobil:	45226091	
Sekretær:	Øystein	Valle,	oystein.valle@gmail.com,	mobil:	90862776	
Styremedlem:	Per	Kolstad,	pe-kols@online.no,	mobil:	92449725	
Valgkomite:	Hege	Galtung	og	Sølvi	Amundsen	

	
	
Saker	som	har	vært	oppe	og	som	foreningen	jobber	med	er:	

Fiber	
Fibertilgang	til	hyttene,	her	har	vi	fått	en	budsjettpris	på	ca.	kr	30000.-	pr	hytte	for	fiber	
inn	til	hytteveggen	og	så	kostnader	for	det	innvendige	i	tillegg.	Pr	i	dag	kan	det	kun	fås	
internett	og	ikke	tv	på	dette.	Styret	har	derfor	valgt	å	legge	dette	litt	på	is	inntil	videre.	
	

Vannkvalitet	
Styret	har	hatt	møte	med	Nils	Rodegård	ang	vannkvalitet.	Det	er	ønske	om	at	hvert	
pumpehus	skal	ha	en	«vaktmester»	for	å	gjøre	enkelt	vedlikehold	som	blant	annet	bytte	
av	filter.	Per	Kolstad,	pe-kols@online.no	(styremedlem)	kan	gi	gode	råd	i	forbindelse	
med	vannrensing	og	vedlikehold.	
	

Løypekjøring	
Styret	har	hatt	møte	med	Bent	Øye	som	kjører	løyper	i	vårt	området.	Han	har	kommet	
med	et	infoskriv	som	ligger	på	våre	hjemmesider	der	det	informeres	om	hvordan	
løypekjøringen	vil	foregå.	Bent	Øye	har	også	en	egen	side	på	facebook	der	han	legger	ut	
status	på	løypekjøringen.	Styre	vil	takke	for	flotte	løyper	denne	sesongen	og	anbefaler	
medlemmene	å	bidra	med	støtte	til	løypekjøringen.		
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Bent	Øye	ønsker	et	bidrag	på	500,-	pr	hytte	som	kan	settes	inn	på	kto:	2314	16	11264	
	

Brøyting	
Når	det	gjelder	brøyting	har	vi	også	en	dialog	med	Nils	slik	at	det	blir	brøytet	og	strødd	
etter	behov	
	

Infostativ	/	Postkasser	
Styret	har	fått	inn	ønsker	fra	5	hytteeiere	om	å	få	postkasser.	Etter	at	den	store	
infotavlen	ble	fjernet	jobber	styret	med	å	sette	opp	et	nytt	postkassestativ	med	plass	for	
både	supplerende	postkasser	og	en	mindre	infotavle.	Styret	mener	det	er	riktig	at	
hytteforeningen	betale	for	infodelen	av	dette	stativet.	
	

Renseanlegg	
Hytteforeningen	er	i	en	prosess	med	å	sjekke	ut	om	det	er	behov	for	ett	eller	to	
renseanlegg	slik	det	er	i	dag,	vi	har	en	gående	dialog	med	Nils	om	dette.	
	

Websider	
Styret	har	opprettet	en	egen	webside	for	Hytteforeningen.	Denne	finnes	på	
http://buvassbrennahytteforening.no.	Styret	har	et	mål	om	at	denne	vil	bli	brukt	som	
eneste	infokanal	fremover.	Siden	har	en	abonnerings-funksjon,	der	man	kan	registrere	
sin	epost-adresse	slik	at	nye	saker	blir	varslet	på	epost.	
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7.	Regnskap	2015	og	Budsjett	2016	
	
	
	
	
Inntekter	 Regnskap	2015	 Budsjett	2016	
Medlemmer		 5	000	 5	500	
Sum	 5	000	 5	500		
	
	
	
Utgifter	 Regnskap	2015	 Budsjett	2016	
Påskeskirenn	 0	 1	000	
Hjemmeside	 0	 350	
Infotavle	–	for	styres	disposisjon	 0	 5	000	
Administrasjon	 0	 600	
Leie	av	lokaler	til	årsmøtet	 0	 2	000	
Sum	 0	 8	950	
	
	
	
Resultat	 5	000	 -3	450	
	
	
	
Beholdning	pr	1.	mars	2016	 	
Hønefoss	Sparebank,	brukskonto	 10	250	
Sum	 10	250	
	
	
	
	
Revisjon	av	regnskap	er	utført	og	godkjent	av	Erna	Feydt	pr.	epost	16.	mars	2016.	
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8.	Innkommende	forslag	
Det	er	ingen	innkommende	forslag	til	styret.	
	

9.	Valg	av	styret	
Valgkomitéen	sendte	samtlige	hytteeiere	en	forespørsel	pr	epost	8.	februar	hvor	vi	ba	
om	forslag	til	nye	styremedlemmer	i	Buvassbrenna	Hytteeierforening.	Valgkomitéen	har	
ikke	mottatt	noen	forslag.	
	
Etter	dialog	med	sittende	styre	har	de	tilbudt	seg	å	fortsette	som	i	2015,	dog	ved	at	Roy	
Bredesen	(styreleder)	og	Knut-Erik	Nygaard	(nestleder)	bytter	roller.	Andrea	Kleiv	og	
Per	Kolstad	som	er	på	valg	i	år,	har	sagt	seg	villige	til	å	fortsette	ett	år	til.	
	
Valgkomitéen	innstiller	derfor	på	at	følgende	styre	velges	for	2016:	
	

• Knut-Erik	Nygaard,	Styreleder		
• Roy	Bredesen,	Nestleder	
• Andrea	Kleiv,	Kasserer	
• Øystein	Valle,	Sekretær	
• Per	Kolstad,	Styremedlem	

	
	

Valgkomite	2016:	
Komiteéen	har	ikke	kommet	med	forslag	for	2016,	men	Hege	Galtung	har	meddelt	at	
hun	ønsker	avløsning.	


